
Grosuplje bolj mestno
Odkar si je zadnje čase nekaj krajev na Slovenskem pridobilo statust mesta, se je tudi
v grosupeljski skupščini oglasilo vprašanje - zakaj pa ne še mi? Žal pa glavnemu kraju naše
občine do meslnega naslova manjka kar precej, od infrastruktur do hotela in ne nazadnje do
primernejšega mestnega jedra. Zeleni so že pred poletjem predlagali, naj bi drevored, ki se
spušča proti ielezniški postaji, zaprli za promet in Kolodvorsko spremenili v prijetno cono za
pešce. Kot odgovor na predlog so strokovnjaki celo že polskali (ugodne!) načelne rešitve za
nadomestne dovoze do hiš. Ob Kolodvorski, predpapirnico, pa je zrasel tudi ta paviljon, eden
od treh, ki so novost v Grosupljem in naj bi krajmalce bolj »pomeščanili«. Zamisel urbanistov
je zbudila poleg odobravanja takoj seveda tudi nasprotovanja in morda bo do prihodnje
številke našega časopisa o tetn že mogoče zapisati kaj več. (Foto: LOJZE ROZMAN)


